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PROTOKOLL BLEKINGE 

ORIENTERINGSFÖRBUNDS ÅRSMÖTE 

2025-02-12 Karlsnäsgården, Ronneby 

 

1. Årsmötets öppnande 

BlOF:s ordförande Lennart Smedenmark öppnade årsmötet 

2. Upprop och fastställande av röstlängd. 

Samtliga föreningar utom OL-gymnasiet var på plats. 

Årsmötet fastställde röstlängden. 

3. Fastställande av föredragningslista. 

Den föreslagna föredragningslistan fastställdes. 

4. Fråga om årsmötets behöriga utlysande. 

Informerades om årsmötet på ordförandekonferensen i november och 

inbjudan till årsmötet lades ut på BlOF:s hemsida 5 december 2024. 

Mötet fann att årsmötet var behörigt utlyst. 

5. Val av ordförande och sekreterare för årsmötet. 

Till ordförande för årsmötet valdes Gustav Bäcklund och sekreterare 

Thomas Johannesson från Ronneby OK. 

6. Val av två protokolljusterare att jämte mötesordförande justera 

protokollet. 

Jonas Johansson och Karolina Tuvesson valdes som justerare. 

7. Val av två rösträknare. 

Jonas Johansson och Karolina Tuvesson valdes även som rösträknare 

8. Styrelsens verksamhetsberättelse för 2024 

Verksamhetsberättelsen är utskickad till respektive klubbs ordförande. 

Diskussioner angående Länsstyrelsens direktiv gällande genomförande av 

orienteringstävlingar och hur vi ska hantera detta. 

Årsmötet lägger verksamhetsberättelsen till handlingarna. 

9. Styrelsens förvaltningsberättelse för 2024 

Förvaltningsberättelsen utskickad till respektive klubbs ordförande. Inga 

frågor kring förvaltningsberättelsen fanns. 

Årsmötet lade förvaltningsberättelsen till handlingarna. 

10. Revisorernas berättelse. 

Margret Carlsson läste upp revisorernas berättelse. 
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11. Fråga om ansvarsfrihet för styrelsen. 

Årsmötet beviljade styrelsen ansvarsfrihet. 

12. Behandling av förslag från styrelsen eller revisorerna. 

Placera IP-skogens toalettvagnar på Karlsnäs och låt Ronneby OK 

ta hand om tillsynen mot viss ersättning 

Beslutades att bifalla styrelsens förslag. 

13. Behandling av inkomna förslag (motioner) från klubbarna. 

Inga motioner från klubbarna fanns att behandla. 

14. Fastställande av arbetsplan för år 2025 

Arbetsplanen för 2025 fastställdes 

15. Fastställande av budget 2025 

Budgeten fastställdes 

16. Fastställande av Föreningsårsavgift och Aktivavgiften för Blekinge 

OF år 2026 

Fastställdes. Ingen förändring. Föreningsårsavgift 1000 kr per förening, 100 

kr för OL-gymnasiet. Aktivavgiften 7 kr per aktiv. 

17. Val av förbundsordförande, tillika styrelsens ordförande till och 

med nästa årsmöte. 

Lennart Smedenmark valdes till förbundsordförande och tillika styrelsens 

ordförande. 

18. Val av tre styrelseledamöter för 2025 – 2026 

Omval av Lars Svensson, OK Vilse 87 och Christian Lindblom, Stigmännen 

Karlshamns OK. Nyval av Karolina Tuvesson, Karlskrona SOK. 

Under 2025 kvarstår Anders Sundelin, OK Orion, Annika Josefsson, OK 

Orion och Cissi Lingerud, OK Skogsfalken. 

19. Val av kommittémedlemmar/funktionärer: 

Tävlingskommitté inkl. markkontaktman och kartansvarig 

Sammankallande  Lasse Svensson  omval 

Ledamot Lennart Smedenmark  omval 

Ledamot Thomas Henmyr  omval 

Ledamot Åke Larsson  omval 

Ledamot Linda Allwood  nyval 

Ledamot Ulf Jungstrand  nyval 

Ledamot Patrik Sjökvist  omval 
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Ledamot Håkan Lindberg  omval 

Markkontakt Håkan Lindberg omval 

Kartansvarig  Patrik Sjökvist  omval 

 

Ungdomskommitté 

Sammankallande  Johan Myrén  omval 

Ledamot  Christian Lindblom  omval 

Ledamot  Marie Svennerud  omval 

Ledamot  Kalle Ingvarsson  nyval 

Ledamot  Mathias Blomster  nyval 

Ledamot  Daniel Millbourn  nyval 

 

Övriga funktionärer: 

Dataansvarig Christian Lindblom  omval 

PreO ansvarig Vakant 

SkidO ansvarig Robert Hedman omval 

MTBO ansvarig Cissi Lingerud omval 

BlOFs hemsida Christian Lindblom  omval 

 

20. Val av 2 revisorer och 1 revisorssuppleant. 

Till revisor: omval av Anders Pettersson, OK Orion och Margret Carlsson OK 

Skogsfalken. 

Till revisorsuppleant: Omval av Sara Elfving, Ronneby OK. 

21. Val av ombud till RF-SISU Blekinges årsmöte. 

Styrelsen utser ombud till RF-SISU Blekinges årsmöte. 

22. Val av valberedning. 

Valberedningen utsågs till OK Skogsfalken, Ronneby OK och OK Orion. OK 

Skogsfalken är sammankallande. 

23. Föranmälda frågor. 

Nedan diskuterades/informerades om: 

DM Ultra-lång: OK Skogsfalken har meddelat att de inte vill arrangera DM 

Ultralång 2025 på grund av dålig lönsamhet/få anmälda. Styrelsen anser 
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att detta inte är ett beslut som OK Skogsfalken kan ta själva, vi har en plan 

över DM-tävlingar med utsedda arrangörer. Det har inte heller kommit in 

någon motion om att lägga ner DM Ultralång. 

Styrelsen anser att OK Skogsfalken ska arrangera DM ultralång enligt plan, 

antingen som planerat i samband med Falkdrevet eller vid annat tillfälle. 

Dock vill vi lyfta frågan om Ultralångs vara eller inte vara till diskussion 

innan vi meddelar slutligt beslut. 

 

DM Sprintstafett: De senaste åren har det varit få lag anmälda till DM-

klasser på Sprintstafetten, däremot relativt många lag i propaganda. En 

anledning till få lag i DM-klass kan vara att det blir tre rel tuffa sträckor 

totalt på samma dag. Vi lyfte frågan på arrangemangskonferensen och då 

kom förslaget att vi ska genomföra DM Sprintstafett på samma sätt som 

SM.  

 

DM sprintstafett: 

Genomförs på samma dag som DM-sprint. 

DM i sprintstafett genomförs som en mixklass med damer och herrar och 

genomförs över fyra sträckor med en löpare per sträcka 

Sträckordningen alterneras med varannan dam, varannan herre. Jämna år 

springer damer sträcka 1 och 3, herrar sträcka 2 och 4. Udda år springer 

herrar sträcka 1 och 3, damer sträcka 2 och 4. 

 

Damer får även springa herrsträckor, vilket innebär att laget får innehålla 

både tre och fyra damer. 

Kombinationslag är tillåtna men tävlar inte om DM-tecken. 

 

Klasser: DH12 (valfri sammansättning), DH16, DH21, DH45 och DH60. 

Propaganda (Ej DM-klass) motsvarande DH16  

Segrartid ungdom 12 min, vuxna 15 min per sträcka. 

 

Gafflade banor i samtliga klasser utom DH12. 

 

Soptunnor till salu 

Informerades att det finns stora soptunnor till salu för 100 kr. BlOF kommer 

inte hantera detta centralt utan varje klubb får göra sin analys och sina ev. 

inköp. 
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Årets orienterare 

Alma Svennerud utsedd till årets orienterare i Blekinge för andra året i rad. 

 

Skogsvandrarstipendiet 

Meddelades att 2024 års Skogsvandrarstipendie gått till Cissi Lingerud. 

 

24. Avslutning. 

Ordförande Gustav Bäcklund förklarade mötet för avslutat 
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PROTOKOLL BLEKINGE 


ORIENTERINGSFÖRBUNDS ÅRSMÖTE 


2025-02-12 Karlsnäsgården, Ronneby 


 


1. Årsmötets öppnande 


BlOF:s ordförande Lennart Smedenmark öppnade årsmötet 


2. Upprop och fastställande av röstlängd. 


Samtliga föreningar utom OL-gymnasiet var på plats. 


Årsmötet fastställde röstlängden. 


3. Fastställande av föredragningslista. 


Den föreslagna föredragningslistan fastställdes. 


4. Fråga om årsmötets behöriga utlysande. 


Informerades om årsmötet på ordförandekonferensen i november och 


inbjudan till årsmötet lades ut på BlOF:s hemsida 5 december 2024. 


Mötet fann att årsmötet var behörigt utlyst. 


5. Val av ordförande och sekreterare för årsmötet. 


Till ordförande för årsmötet valdes Gustav Bäcklund och sekreterare 


Thomas Johannesson från Ronneby OK. 


6. Val av två protokolljusterare att jämte mötesordförande justera 


protokollet. 


Jonas Johansson och Karolina Tuvesson valdes som justerare. 


7. Val av två rösträknare. 


Jonas Johansson och Karolina Tuvesson valdes även som rösträknare 


8. Styrelsens verksamhetsberättelse för 2024 


Verksamhetsberättelsen är utskickad till respektive klubbs ordförande. 


Diskussioner angående Länsstyrelsens direktiv gällande genomförande av 


orienteringstävlingar och hur vi ska hantera detta. 


Årsmötet lägger verksamhetsberättelsen till handlingarna. 


9. Styrelsens förvaltningsberättelse för 2024 


Förvaltningsberättelsen utskickad till respektive klubbs ordförande. Inga 


frågor kring förvaltningsberättelsen fanns. 


Årsmötet lade förvaltningsberättelsen till handlingarna. 


10. Revisorernas berättelse. 


Margret Carlsson läste upp revisorernas berättelse. 







11. Fråga om ansvarsfrihet för styrelsen. 


Årsmötet beviljade styrelsen ansvarsfrihet. 


12. Behandling av förslag från styrelsen eller revisorerna. 


Placera IP-skogens toalettvagnar på Karlsnäs och låt Ronneby OK 


ta hand om tillsynen mot viss ersättning 


Beslutades att bifalla styrelsens förslag. 


13. Behandling av inkomna förslag (motioner) från klubbarna. 


Inga motioner från klubbarna fanns att behandla. 


14. Fastställande av arbetsplan för år 2025 


Arbetsplanen för 2025 fastställdes 


15. Fastställande av budget 2025 


Budgeten fastställdes 


16. Fastställande av Föreningsårsavgift och Aktivavgiften för Blekinge 


OF år 2026 


Fastställdes. Ingen förändring. Föreningsårsavgift 1000 kr per förening, 100 


kr för OL-gymnasiet. Aktivavgiften 7 kr per aktiv. 


17. Val av förbundsordförande, tillika styrelsens ordförande till och 


med nästa årsmöte. 


Lennart Smedenmark valdes till förbundsordförande och tillika styrelsens 


ordförande. 


18. Val av tre styrelseledamöter för 2025 – 2026 


Omval av Lars Svensson, OK Vilse 87 och Christian Lindblom, Stigmännen 


Karlshamns OK. Nyval av Karolina Tuvesson, Karlskrona SOK. 


Under 2025 kvarstår Anders Sundelin, OK Orion, Annika Josefsson, OK 


Orion och Cissi Lingerud, OK Skogsfalken. 


19. Val av kommittémedlemmar/funktionärer: 


Tävlingskommitté inkl. markkontaktman och kartansvarig 


Sammankallande  Lasse Svensson  omval 


Ledamot Lennart Smedenmark  omval 


Ledamot Thomas Henmyr  omval 


Ledamot Åke Larsson  omval 


Ledamot Linda Allwood  nyval 


Ledamot Ulf Jungstrand  nyval 


Ledamot Patrik Sjökvist  omval 







Ledamot Håkan Lindberg  omval 


Markkontakt Håkan Lindberg omval 


Kartansvarig  Patrik Sjökvist  omval 


 


Ungdomskommitté 


Sammankallande  Johan Myrén  omval 


Ledamot  Christian Lindblom  omval 


Ledamot  Marie Svennerud  omval 


Ledamot  Kalle Ingvarsson  nyval 


Ledamot  Mathias Blomster  nyval 


Ledamot  Daniel Millbourn  nyval 


 


Övriga funktionärer: 


Dataansvarig Christian Lindblom  omval 


PreO ansvarig Vakant 


SkidO ansvarig Robert Hedman omval 


MTBO ansvarig Cissi Lingerud omval 


BlOFs hemsida Christian Lindblom  omval 


 


20. Val av 2 revisorer och 1 revisorssuppleant. 


Till revisor: omval av Anders Pettersson, OK Orion och Margret Carlsson OK 


Skogsfalken. 


Till revisorsuppleant: Omval av Sara Elfving, Ronneby OK. 


21. Val av ombud till RF-SISU Blekinges årsmöte. 


Styrelsen utser ombud till RF-SISU Blekinges årsmöte. 


22. Val av valberedning. 


Valberedningen utsågs till OK Skogsfalken, Ronneby OK och OK Orion. OK 


Skogsfalken är sammankallande. 


23. Föranmälda frågor. 


Nedan diskuterades/informerades om: 


DM Ultra-lång: OK Skogsfalken har meddelat att de inte vill arrangera DM 


Ultralång 2025 på grund av dålig lönsamhet/få anmälda. Styrelsen anser 







att detta inte är ett beslut som OK Skogsfalken kan ta själva, vi har en plan 


över DM-tävlingar med utsedda arrangörer. Det har inte heller kommit in 


någon motion om att lägga ner DM Ultralång. 


Styrelsen anser att OK Skogsfalken ska arrangera DM ultralång enligt plan, 


antingen som planerat i samband med Falkdrevet eller vid annat tillfälle. 


Dock vill vi lyfta frågan om Ultralångs vara eller inte vara till diskussion 


innan vi meddelar slutligt beslut. 


 


DM Sprintstafett: De senaste åren har det varit få lag anmälda till DM-


klasser på Sprintstafetten, däremot relativt många lag i propaganda. En 


anledning till få lag i DM-klass kan vara att det blir tre rel tuffa sträckor 


totalt på samma dag. Vi lyfte frågan på arrangemangskonferensen och då 


kom förslaget att vi ska genomföra DM Sprintstafett på samma sätt som 


SM.  


 


DM sprintstafett: 


Genomförs på samma dag som DM-sprint. 


DM i sprintstafett genomförs som en mixklass med damer och herrar och 


genomförs över fyra sträckor med en löpare per sträcka 


Sträckordningen alterneras med varannan dam, varannan herre. Jämna år 


springer damer sträcka 1 och 3, herrar sträcka 2 och 4. Udda år springer 


herrar sträcka 1 och 3, damer sträcka 2 och 4. 


 


Damer får även springa herrsträckor, vilket innebär att laget får innehålla 


både tre och fyra damer. 


Kombinationslag är tillåtna men tävlar inte om DM-tecken. 


 


Klasser: DH12 (valfri sammansättning), DH16, DH21, DH45 och DH60. 


Propaganda (Ej DM-klass) motsvarande DH16  


Segrartid ungdom 12 min, vuxna 15 min per sträcka. 


 


Gafflade banor i samtliga klasser utom DH12. 


 


Soptunnor till salu 


Informerades att det finns stora soptunnor till salu för 100 kr. BlOF kommer 


inte hantera detta centralt utan varje klubb får göra sin analys och sina ev. 


inköp. 


 







Årets orienterare 


Alma Svennerud utsedd till årets orienterare i Blekinge för andra året i rad. 


 


Skogsvandrarstipendiet 


Meddelades att 2024 års Skogsvandrarstipendie gått till Cissi Lingerud. 


 


24. Avslutning. 


Ordförande Gustav Bäcklund förklarade mötet för avslutat 
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